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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 749 af 28. august 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF). 
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Spørgsmål 

Hvor meget vurderes det, at der kan inddrives ekstra, hvis der prioriteres yderligere 100 

mio. kr. til en styrkelse af SKATs arbejde med at inddrive restancer fra borgere og virk-

somheder? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT:  

 

”SKAT kan ikke meningsfyldt opgøre, hvor meget ekstra der ville kunne inddrives, hvis 

man tilførte yderligere 100 mio. kr. til inddrivelsesopgaven. Der findes ikke datagrundlag 

til en sådan beregning.  

 

Hvis SKAT fik tilført yderligere 100 mio. kr., ville ca. 170 medarbejdere kunne tilføres 

opgaven. Efter fornøden uddannelse i de særlige inddrivelsesregler, herunder reglerne for 

at virke som pantefogeder, ville det kunne styrke inddrivelsesarbejdet. Om der på det 

tidspunkt vil være et reelt behov herfor afhænger af, om der er restanter med betalingsev-

ne, der ikke er under inddrivelse. Når SKATs nye inddrivelsessystem, EFI, er fuldt idrift-

sat, forventer SKAT ikke, at der i nævneværdigt omfang vil være restanter med betalings-

evne, som ikke er under inddrivelse.” 
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